
Ik begrijp de noodzaak voor transparantie van geldstromen. Rugzakjes en PGB, ik heb mijn 
twijfels over de fraudegevoeligheid hiervan.

Ikzelf vraag geen PGB meer aan, aangezien het naar mijn mening een baan is om dit geld 
verantwoord te besteden. Wij hebben het altijd gered ook zonder PGB (en de vele therapieën 
en opvang die geboden wordt) en zullen het ook blijven redden.

Zonder de diagnose (PDDNOS, ADHD) en de begeleiding van het REC zou mijn kind het 
niet gered hebben op de OBS die ze nu met VWO advies afsluit. De school en ikzelf hebben 
samengewerkt om alles zo goed mogelijk te laten verlopen zodat mijn dochter op school kon 
blijven. 

De ambulant begeleider van het REC was erg belangrijk, de expertise is dermate dat een 
leraar daar alleen maar baat bij kan hebben. De ontlasting voor mij, in de vorm van 
professionele hulp aan de school in omgang met mijn dochter en haar gedragsproblemen,  
betekende dat ik gewoon kon blijven werken. Dat is belangrijk aangezien wij een 1-ouder 
gezin zijn en ik de broodwinner ben.

Dus bezuinigen zodat hulp op school van buitenaf wegvalt is een slecht plan. Als je het 
overlaat aan de ouders zullen deze op een andere manier weer moeten aankloppen bij de 
overheid: burn-out, blut, geen passend onderwijs voor hun kind… 
Daar los je het geld probleem en de uitval niet mee op.

Controle en regels zouden transparantie van geldstromen moeten kunnen oplossen. Dat 
betekent dan wel: bureaucratie en regels waar mee geknoeid wordt in de uitvoering. Allicht 
beter dan kinderen, leraren en ouders alles zelf laten oplossen. Dat is een stap terug.


